



AR Fashion Designer

3Education's AR Fashion Designer app provides students with the opportunity to create unique 3D fashion designs. Unlike traditional drawing and design methods, this app utilises AR technology to display students' designs, thereby fostering their inspiration and creativity through vivid visualisation.

- Students can create their own designs on provided drawings and apply them to the app's built-in styles
- After downloading the app, students can scan drawings with their mobile devices. A virtual character wearing the design will then appear on the screen. Students can take photos with the virtual character anytime, or even organise a virtual fashion show
- The app offers a wide range of costumes, including 50+ different styles of Chinese ethnic costumes such as Han, Miao, Hui, helping students to understand more about Chinese culture

擴增實境 (AR) 時裝設計師

3Education 的「擴增實境時裝設計師」是一個供學生進行 3D 服裝設計的應用程式，有別於傳統繪畫、設計方式，該程式以 AR 擴增實境技術展示學生設計，有助以形象化呈現並激發他們的靈感與創造力。

- 學生可在指定圖紙上自行設計，並將設計方案套用於程式內置的服裝款式
- 以平板電腦或手機下載應用程式並掃描圖紙，屏幕上會即時顯示身穿該設計的虛擬人物，學生可隨時與虛擬人物拍照及舉辦虛擬時裝表演
- 程式內置的服裝款式多元，備有漢族、苗族、回族等 50 多種不同風格的民族服飾，有助學生進一步了解中國文化



Contact us for more information
聯絡我們了解更多詳情